
 
Reumatologisk fagudvalg; årsberetning.  
 
Fagudvalget har afholdt et par online møder i det forgangne år samt 17-17 mødet i DPS. Emnet har primært 
været godkendelse af afsluttet ekspertuddannelse samt arbejdet med en ny instruks.  
 
Vi har løbende besvaret diverse spørgsmål omkring børn og unge med gigt og bindevævssygdomme og de 
særlige forhold, der gør sig gældende for dem grundet deres kroniske sygdom og/eller deres 
immunsupprimerende behandling.  
 
Med venlig hilsen  
 
Charlotte Myrup 


